
ا النحتية عن أعمال الفنان مصطفى مهنّ

شارك

Read in English

ا النحتية عن هشاشة ظاهرة ، ليس بقدر ما تشفُّ أعمال الفنان مصطفى مهنّ
مصدرها تكويناتها التي تجعلها تبدو في حال تفكك فحسب، بل كذلك خاماتها التي

 هائلة من الدمار والركام والألم الذي عرفته غزة عبر حروب كثيرة
تستدعي صوراً

ومتلاحقة، تنطوي تلك الأعمال على قوة كامنة مردها إرادة عميقة في الصمود
والنهوض مجدداً يستمدها الفنان من هوية المكان بطبقاتها المتعددة ومن قوة

إنسانه.

مثل الكثير من الفنانين والفنانات، فقد مصطفى أعمالا فنية له كانت محفوظة في
مقر شبابيك في غزة، ولم يتبق من تلك الأعمال سوى صور لها انضمت إلى المئات

من صور أعمال فنية أخرى لعشرات الفنانين الآخرين في تظاهرة DNA المستمرة
في توثيق الأعمال الفنية المبادة، من أجل العمل على منحها حيوات جديدة

مصطفى مهنا ، نهوض ، من مشروع "من ركام" ، )٢٠٢٢(
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READ MORE

DNA Exhibition

On Mustafa Muhanna’s Sculptures

As much as Mustafa Muhanna's sculptural works reveal an apparent

fragility—not only due to their compositions, which make them seem

as if they are on the verge of disintegration, but also because of t...

DNA Exhibition

Mohamed Abusal: A Constant Tendency Towards

Transcendence

Mohamed Abusal’s artworks, destroyed in the genocidal war on

Gaza, belong to two distinct periods of his artistic career: the early

works completed in 2004 and others from the last three years

before...
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DNA Exhibition

The Paintings of Mohammad Al-Krunz: A Festival of Life

The images of Mohammad Al-Krunz's destroyed paintings stand as

witnesses to key moments in the journey of a self-taught, passionate

artist. He began with an intuitive talent for drawing, driven by his...
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